

1989



2004



LES PRAIRIES D'UPPER GREEN RIVER (USA)

Le bassin de la rivière Upper Green, dans le Wyoming, près du célèbre parc de Yellowstone, alternait des zones de prairies herbeuses avec des poches de forêts constituées surtout de sapins. La région possédait une biodiversité animale importante, ainsi que de multiples lieux d'importance pour la culture amérindienne. Or, son sous-sol regorge de pétrole et de gaz. Aujourd'hui, plus de 3000 puits de forage criblent sa surface. Et leur nombre devraient tripler prochainement.

GRASSLANDS OF THE UPPER GREEN RIVER (USA)

The Upper Green River Basin in Wyoming near the famous Yellowstone National Park, combines sagebrush steppe with pockets of forest, mainly fir. Historically, the region was rich in biodiversity and important Amerindian cultural sites. However, under its surface the area is also rich in oil and gas. Today, more than 3000 wells dot the landscape. It is expected that the number of wells will soon triple.